
 
 

FARSTA STADSDELSNÄMND 
 

 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

19 MAJ 2016 

SIDA 37 

 

 
 

 

 

Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande 

 

ÖVRIGT 

 

§ 22  Nämndens frågor och information från förvaltningen 

 

Följande skrivelser lämnades in. 

 

Riktlinjer för prova-på-studier för personer med ekonomiskt bistånd (bilaga 1) 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

 

Rätten till heltid och utfasning av tim- och visstidsanställningar (bilaga 2) 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

 

Sommaren och städning vid strandbad och plaskdammar inom stadsdelsområdet (bilaga 3) 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

 

Sommarverksamhet för ungdomar och äldre ungdomar (bilaga 4) 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

 

Fortsatt beredning av legala graffitiväggar (bilaga 5) 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

 

En strategi mot våldsbejakande extremism (bilaga 6) 

Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

 

Underskott och biståndsbedömning inom äldreomsorgen (bilaga 7) 

Ann-Louise Ebérus m fl (M) och Peter Öberg (L) 

 

Ersättarna Niklas Dahlgren (C) och Lars Hultkvist (KD) anmälde att de stödjer innehållet 

i skrivelsen från Moderaterna och Liberalerna (bilaga 7). 

 

BESLUT 

Nämnden uppdrar åt förvaltningen att bereda skrivelserna till ett kommande 

sammanträde.  

 

 

Ordföranden föreslog att nämnden skulle ge förvaltningen i uppdrag att förbereda 

beslutsunderlag till nästa sammanträde när det gäller fortsatta webbsändningar av 

sammanträdena, formerna för kontaktpolitiker och en skrivelse till kommunstyrelsen om 

facknämndernas hantering av medborgarförslag. 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden beslutar att uppdra till förvaltningen att till nämndens sammanträde i 

juni upprätta förslag till beslut avseende 

 

1. Utsändning av nämndens sammanträden via bambuser på Internet. 
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2. Formerna för en kontaktpolitikerverksamhet samt att förbereda för att nämndens 

kontaktpolitiker för respektive verksamhetsområde ska utses av stadsdelsnämnden vid 

sammanträdet. 

3. En skrivelse från stadsdelsnämnden till kommunstyrelsen om att även facknämnderna 

behöver en formaliserad rutin för hantering av medborgarförslag för att undvika att de 

medborgarförslag som sänds vidare från stadsdelsnämnderna hanteras olika beroende 

på vilken facknämnd som berörs. 

 

 

Ledamoten Lisbeth Crabo Ljungman (M) ställde följande frågor: 

 

 Ökar antalet missbrukare och vad planerar förvaltningen inför sommaren? 

Avdelningschef Per-Ove Mattsson svarade att han inte har någon information om att 

antalet missbrukare skulle öka. Däremot blir problemet mer synligt den här tiden på 

året. Förvaltningen kommer att göra ungefär samma satsningar i år som tidigare, 

bland annat genom insatser från vuxenenheten och samarbeten med föreningen Bästa 

svängen och kommunala bostadsbolaget Stockholmshem 

 

 Byggs infrastruktur för elektroniskt stöd av olika slag in när Edö vård- och 

omsorgsboende renoveras? Förvaltningschef Kerstin Sandström svarade att så görs. 

 

Lisbeth påminde också om den fråga hon ställde om föreningen Abai när nämnden fattade 

beslut om årets föreningsbidrag. Förvaltningschefen lovade mejla svaret till hela 

nämnden. 

 

 

Ordföranden avslutade den öppna delen av sammanträdet. 

 

 

 


